
 

ZÁPIS Č. 13 / 2006 (180) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE  19. PROSINCE  2006 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem 20 senátorů) 

Omluveni:   Mahdal/FIT, Kvíčala/FaVU     

Hosté: rektor Rais, prorektoři Fiala, Jura, Kotoul, Nový, Švec, PhDr. Vanýsko-
vá, doc. Münsterová, RNDr. Lepková, Prof. Novák a Ing. Krejčí 

 

PROGRAM: 
1. Zahájení jednání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání 
3. Schválení zápisu ze zasedání AS VUT dne 21. 11. 2006 
4. Informace rektora, prorektorů a tiskové mluvčí  
5. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 
6. Projednávání návrhu účasti VUT ve spin-off firmě Thrillobit  
7. Návrh Studentské komory AS VUT na zřízení Dozorčí rady CESA 
8. Ekonomické záležitosti – rozdělení rezervy AS VUT 
9. Vnitřní předpisy fakult VUT: 

* Návrh nového znění VJŘ AS FIT – úpravy po projednání v LK AS VUT 
* Návrh nového znění Disciplinárního řádu pro studenty FIT  
* Návrh nového znění Statutu FEKT 
* Návrh nového znění VJŘ AS FEKT 
* Návrh nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT 

        Předložení návrhů nových znění Statutu FSI a JŘ VR FSI 
        Vyjádření ředitele odboru VŠ MŠMT doc. Vinše – právní výklad 
10. Zpráva o semináři ke zprávě OECD „Tématické hodnocení terciárního vzdělávání v České 

republice“, konaném dne 13. 12. 2006  
11. Různé 

* Termíny zasedání AS VUT v 1. pololetí 2007 
                   

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 
 

1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 

Jednání zahájil předseda AS VUT doc. Dalík v 9:00 hodin. Přivítal hosty – rektora VUT prof. Raise, pro-
rektory Fialu, Juru, Kotoula, Nového, Švece, tiskovou mluvčí Vanýskovou, doc. Münsterovou, RNDr. 
Lepkovou, prof. Ing. D. Nováka, CSc., vedoucího Ústavu stavební mechaniky FAST, Ing. A. Krejčího, 
CSc., předsedu AS FAST a všechny přítomné členy AS VUT a omluvil neúčast kvestora VUT Kotka. 
Funkce skrutátorů byly svěřeny doc. Hanáčkovi a studentu P. Dubovi.  
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 

Program jednání byl doplněn o bod č. 7 Návrh Studentské komory AS VUT na zřízení Dozorčí rady 
CESA“ a bod č. 10 Zpráva o semináři ke zprávě OECD „Tématické hodnocení terciárního vzdělávání 
v České republice“, konaného dne 13. 12. 2006. K bodu č. 10 byla členům AS VUT poslána výše uvede-
ná zpráva pracovní skupiny OECD jak v anglickém originále, tak i v českém překladu (E-mailem dne 15. 
12. 2006). Původní bod č. 10 Informace RNDr. Popely o statistice zaměstnanosti absolventů fakult uni-
verzit v ČR byl z časových důvodů přesunut na příští zasedání AS VUT.  

K navrženému programu jednání nebyla vznesena žádná připomínka a byl hlasováním schválen.          
(Hlasování:  pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů).  
 



 
3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT DNE 21. 11. 2006 

Kontrola plnění usnesení a požadavků AS VUT. Dosud nebyl splněn tento požadavek AS VUT: 
„Ekonomická komise AS žádá vedení VUT o zveřejnění aktualizovaného seznamu právnických 
osob, ve kterých má VUT účast, dále žádá, aby byla seznámena s informacemi o konkrétních 
zástupcích VUT a ekonomickém dopadu pro VUT, dále žádá o informace o systémovém a kon-
cepčním řešení při podnikání VUT prostřednictvím účasti VUT v jiných právnických osobách“.  

K zápisu ze zasedání AS VUT dne 21. 11. 2006 nebyla vznesena žádná připomínka.  

Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje zápis z 12. zasedání AS VUT, konaného dne 21. 11. 2006. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
UAS1.  
AS VUT schvaluje zápis z 12. zasedání AS VUT, konaného dne 21. 11. 2006. 
 

4. INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ A TISKOVÉ MLUVČÍ 

 Rektor Rais 
 Uskutečnilo se setkání vedení VUT s představiteli průmyslu a politiky, hodnoceno pozitivně, předpo-

kládá se obdobná akce koncem jara 2007.  
 Na MŠMT byla projednána aktualizace DZ VUT pro r. 2007 bez připomínek.  
 Na MŠMT se 4. 12. 2006 konalo projednávání rozvojových projektů, hodnotitelé se o celkové úrovni 

RP VUT vyjádřili pozitivně a konstatovali výrazné zlepšení oproti minulému roku, z cca 
50 podprojektů byl zamítnut jen jeden podprojekt, který byl nahrazen tzv. nadlimitním podprojektem. 

 Z MŠMT přišlo oznámení s žádostí o stanovisko k anonymnímu upozornění na údajné plýtvání veřej-
nými finančními prostředky při vykupování pozemků na Palackého vrchu Vysokým učením technic-
kým v Brně. Stížnost řeší Útvar kontroly a interního auditu VUT – vedoucí Ing. M. Válková.  

 Uskutečnilo se jednání s JIC o patentovém fondu se závěrem: právo „majitele“ bude VUT uplatňovat; 
nebude-li do určitého termínu toto právo ze strany VUT uplatněno, pak může právo „majitele“ uplat-
nit zaměstnanec.  

 OECD Country Note 2006: experti vypracovali zprávu, kterou bude vhodné rozpracovat do podmínek 
VUT; 13. 12. 2006 se na ČZU v Praze konal závěrečný seminář Bologna Promoters o doporučeních 
expertů v rámci projektu Thematic Review of Tertiary Education. VUT se prezentovalo pozitivně. 

 Dne 18. 12. proběhlo jednání se zástupci BVV; ve 2. polovině ledna 2007 se uskuteční jednání  rekto-
ra Raise, prorektorů Nového, Švece, Kotoula a generálního ředitele BVV Škrdly o vzájemné spolu-
práci zejména v oblasti konání Brněnského strojírenského veletrhu a zapojení VUT do této aktivity. 

 Dne 18. 12. se uskutečnilo jednání  rektora, kvestora Kotka, děkana FEKT Vrby a tajemníka FEKT 
Mordy ve věci výstavby Technická  10. Rozsah stavby je cca 350 mil. Kč, v roce 2007 se má prosta-
vět cca 100-110 mil Kč, zejména z prostředků VUT, protože MŠMT na rok 2007 nemá volné  inves-
tiční prostředky. Dále se předpokládá financování stavební firmou z výběrového řízení, které bude 
zaplaceno až v roce 2008. Tento přístup je VUT doporučen představiteli investičního oddělení 
MŠMT. V současné době probíhá veřejná soutěž na výběr stavební firmy. 

 Dne 18. 12. proběhlo jednání rektora s děkanem FAST Štěpánkem, předsedy AS FAST Krejčím a AS 
VUT Dalíkem, vedoucím Ústavu stavební mechaniky FAST VUT prof. Novákem a kvestorem Kot-
kem, ve věci ukončení právního sporu doc. Žáka s VUT o výpověď doc. Žáka. Doc. Žák po ukončení 
sporu posílá E-maily s určitou dezinformací pracovníkům FAST, kteří nejsou seznámeni s detaily. 
Oficiální stanovisko vedení a rektora VUT: Rektor se zkušenostmi z tohoto případu seznámí AO for-
mou níže uvedeného stanoviska. Je ochoten rovněž zareagovat na případnou žádost AS VUT 
o zpřístupnění materiálů případu v souladu s právem a s cílem zabránit mystifikacím AO zejména na 
FAST. Je připraven přednést své stanovisko na nejbližším zasedání AS FAST dne 23. ledna 2007.  
Stanovisko rektora: 
Vedení VUT vítá velkorysý postoj FAST, díky kterému dosažený smír VUT s panem doc. Žákem 
umožňuje žádaný odchod pracovníka již k datu výpovědi bez jeho jakýchkoliv nároků na návrat nebo 
finanční úhrady. Je zřejmé, že s ohledem na jeho minulé konání jeho návrat na VUT není možný, a to 
i s odkazem na připravovaný etický kodex VUT. 
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(Doporučení do budoucího etického kodexu: zaměstnanec VŠ nevede soudní spor se svojí VŠ, ale řeší 
vše cestou akademické samosprávy). 

Vedení VUT v Brně využilo možnosti ukončení probíhajícího pracovně právního sporu formou uza-
vření dohody o sporných nárocích s pracovníkem, kterému byla dána výpověď pro závažná porušení 
pracovní kázně. Uvedené ukončení pracovního poměru bylo řádným způsobem podloženo relevant-
ními dokumenty ze strany vedení Fakulty stavební. 

Základním důvodem uzavření této dohody ze strany vedení VUT byla skutečnost, že všichni pracov-
níci VUT, kteří byli vtaženi do uvedeného probíhajícího několikaletého soudního sporu, se musí pře-
devším věnovat své vědecké a pedagogické práci a pracovním úkolům souvisejícím s rozvojem fakul-
ty a školy, a ne ztrácet svůj čas vyjadřováním se k řadě zkreslených či jinak modifikovaných informa-
cí podávaných žalující stranou během soudního sporu.  

Vedení Fakulty stavební postupovalo v době, kdy ukončovalo s pracovníkem pracovní poměr výpo-
vědí pro závažná porušení pracovní kázně, jakož i v době následující při přípravě a spolupůsobení při 
vedení soudního sporu, zcela v souladu s platnou legislativou ČR, tj. Zákoníkem práce a souvisejícími 
právními normami, a zcela v souladu s příslušnými vnitřními předpisy a vnitřními normami VUT 
v Brně. Při podávání výpovědi pro závažné porušení kázně nedošlo ze strany vedení Fakulty stavební 
k žádnému právnímu pochybení. 

 Restrukturalizace Rektorátu VUT proběhne ve dvou etapách: 1. etapa, pokud se AS kladně vyjádří do 
konce ledna 2007, proběhne k 1. 2. 2007; 2. etapa bude následovat později (cca o 1 měsíc). Dosud 
neproběhla schůzka rektora Raise, prorektora Jury, ředitele CVIS Marušince a kvestora Kotka se zá-
stupci AS VUT RNDr. Popelou a doc. Hanáčkem na téma restrukturalizace CVISu. Rektor Rais se-
známil AS VUT s připravovanou transformací Rektorátu formou pp prezentace, doplněné příslušným 
komentářem. Návrh restrukturalizace bude předložen AS VUT k vyjádření. 

 
 Prorektor Švec 

 Závěrečné zprávy rozvojových projektů za rok 2006 budou vypracovány do 15. 1. 2007; musí obsa-
hovat zejména detailní a konkrétní vyhodnocení splnění stanovených cílů a kontrolovatelných výstu-
pů; přehledy o čerpání dotace jednotlivých projektů a dílčích projektů připraví Rektorát.                                            

 Podle sdělení předsedkyně SK AS VUT si studenti nepřejí vypuštění kritéria prvního studijního pro-
gramu při přiznávání ubytovacího stipendia, vedení VUT tento názor akceptuje. 

 
 Prorektor Fiala  

 V kalendářním roce 2006 dosáhla podpora zahraničních mobilit učitelů a studentů VUT i studentů 
přijíždějících na VUT v rámci všech aktivit organizovaných prostřednictvím Útvaru vnějších vztahů 
více než 30 mil. Kč. V následujícím roce se dá na základě plánů fakult předpokládat další nárůst počtu 
vyjíždějících studentů i učitelů.  

 O nabídku spolupráce s Illinois Institute of Technology/USA, zatím projevila zájem pouze FA. 
 O spolupráci s VUT dále projevili zájem: Indian University of Kanpur/Indie a Institute for Self-

Sustainable Economic Development, Rio de Janeiro/Brazílie. Děkani fakult VUT byli na KR vyzváni, 
aby zvážili formu účasti svých fakult na možné spolupráci s těmito institucemi. 

 
 Prorektor Nový 
 Územní plán m. Brna – zpracovává kancelář Arch Design – obrátí se na fakulty, aby zaslaly požadav-

ky na uplatnění svých strategických zájmů. Požadavky v základní podobě je třeba shromáždit v 1. po-
lovině ledna 2007. Koncem ledna se pak uskuteční schůzka se zpracovatelem. 

 Pokračuje předprojektová příprava transformace areálu Údolní 53. Vynětí malé části areálu z památ-
kové ochrany se ujal doc. Spielmann z FaVU, který tento krok předjedná s ředitelem oblastního Ná-
rodního památkového ústavu Kroupou.  

 
 Prorektor Jura 

 Dne 13. 12. proběhlo jednání prorektora s vedením FEKT a se zástupci CVISu. Výsledkem jednání je, 
že FEKT postupně přejde na centrální informační systém VUT. V lednu bude sestaven harmonogram 
tak, aby přechod byl ukončen do září příštího roku.   

 Stav projektů na vydávání publikací Nakladatelstvím VUTIUM: přihlášeno 12 projektů, zatím nejsou 
k dispozici všechny posudky. Proto se jednání Ediční rady VUT uskuteční nejdříve v  lednu 2007.  
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 Výsledek hospodaření Nakladatelství VUTIUM za r. 2006 se očekává kladný; je to především záslu-
hou kvestora Kotka a pracovníků EO, kteří hospodaření VUTIUM zprůhlednili. Předseda EK RNDr. 
Popela požádal, aby s výsledkem hospodaření VUTIUM byla seznámena EK AS VUT.  

 Bude třeba doplnit Směrnici rektora č. 17/2001 „Pravidla provozu elektronické pošty“ takto: „Každý 
uživatel sítě VUT je povinen sledovat elektronickou poštu na elektronické adrese, která mu byla při-
dělena, služební elektronická pošta bude zasílána pouze na tuto přidělenou elektronickou adresu; slu-
žební elektronická pošta, která nebude odeslána z přidělené elektronické adresy, nemusí být příjem-
cem akceptována“.  

 
 Prorektor  Kotoul 

 Byly zveřejněny výsledky hodnocení návrhů výzkumných záměrů s počátkem řešení od 1. 1. 2007. Z 
VUT bylo podáno 11 návrhů, k financování byly doporučeny 3 (FAST, FEKT, FIT). V budoucnosti 
budou veřejné dotace VVŠ poskytovány na základě jejich hodnocení. Prorektor uvedl řadu podrob-
ností a zdůraznil, že uvedená hodnocení mohou mít na VŠ a jejich týmy mimořádný dopad zejména 
při udělování grantů. Uvedl konkrétní příklad negativního dopadu. RNDr. Popela poděkoval za po-
skytnuté informace, připomenul, že na význam uvedeného hodnocení pro VUT upozornila jako první 
na jednání AS VUT na jaře 2005 RNDr. Krupková a požádal prorektora Kotoula o další konkretizaci 
uvedených informací v souvislosti s vazbou na hospodaření VUT. 

 Uskutečnila se úvodní schůzka vedení VUT za účelem přípravy metodiky pro zakládání spin-off fi-
rem.  

 V rámci restrukturalizace Rektorátu se projednávají i možné změny v organizaci Útvaru transferu 
technologií.  

 
 Tisková mluvčí Vanýsková  

 Kalendárium bude v r. 2007 pouze v elektronické podobě vystaveno na webu. Po celý rok bude jed-
nou měsíčně aktualizováno. 

 Byly vypsány dvě veřejné soutěže: na design tiskovin VUT a na design upomínkových předmětů 
VUT. K oběma byl po zasedání poroty vydán protokol, odkaz na něj lze najít v aktualitách VUT na 
webu. 

 
 Předložení Návrhu Pravidel Rozpočtu VUT na r. 2007  

Doc. Dalík sdělil, že byl kvestorem Kotkem informován, že je připraven návrh Pravidel Rozpočtu VUT 
na r. 2007. Členům AS VUT bude návrh rozeslán po skončení zasedání v elektronické podobě.  
 

5. INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 

Doc. Münsterová sdělila, že poslední zasedání předsednictva RVŠ v roce 2006 se bude konat ve čtvrtek 
21. 12. 2006. Zápis bude jako vždy uveden na internetové stránce http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=45 . 

Doc. Münsterová dále uvedla:   
 Studentská komora RVŠ každým rokem udílí Cenu Jana Opletala představiteli VŠ komunity, který se 

významným způsobem zasloužil o studentskou činnost. V letošním roce se stal laureátem této ceny 
Ing. Jaroslav Švec, vedoucí Akademického centra studentských aktivit (ACSA), které je od počátku 
volně spojeno s VUT. K udělení tohoto vyznamenání jej navrhli zástupci studentů z několika vyso-
kých škol a udělení posoudila a doporučila jmenovaná komise.  K předání Ceny Jana Opletala došlo 
v rámci slavnostního ceremoniálu k oslavám v pátek 17. listopadu 2006 v prostorách Hlávkovy koleje 
v Praze za účasti rektorů českých vysokých škol, představitelů studentů a dalších hostů, např. ředitele 
sekretariátu prezidenta republiky Ladislava Jakla.  

 ACSA každoročně pořádá celostátní studentskou konferenci „Současná úloha a postavení studentů na 
vysokých školách“ s letošním podtitulem „Důležité momenty na študákově cestě“, která se konala ve 
dnech 14. 12. – 15. 12. 2006 v Aule Centra VUT. Podrobnosti o konferenci jsou uvedeny  na www 
stránkách: http://www.acsa.vutbr.cz/akc/index.php?file=akce_detail&typ_akce=1&akce=23 

Petr Dub, DiS. krátce informoval o jednání SK RVŠ konaném dne 30. 11. 2006 v Pražském Karolinu, 
které se týkalo zejména posunutí hranice studenta 26 let. Došlo ke změně stanoviska SK RVŠ, která nyní 
podporuje pouze studenty prezenční formy studia. Další jednání SK RVŠ se bude konat dne 20. 12. 2006.  

Prof. Vávrová sdělila, že se minulý týden zúčastnila Akademického sněmu AV ČR, na kterém byla pre-
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zentována Závěrečná zpráva o činnosti AV ČR a byly nastíněny některé nové úkoly. V průběhu jednání 
byly podány důležité informace týkající se zejména zapojení VŠ do projektů financovaných z evropských 
fondů a prezentace o spolupráci studentů v rámci doktorských studijních programů. Jednání se zúčastnila 
nová ministryně školství Kopicová. 

RNDr. Popela sdělil, že obdržel zprávu o výsledcích jednání EK RVŠ v prosinci 2006. Z dokumentu vy-
plývá, že ve věci možného skupinového navyšování koeficientů studijních programů uměleckých fakult 
převládá názor změny nedoporučovat, protože není dostatek nových aktuálních dat, a protože fakulty řeší 
své finanční problémy zvyšováním počtu studentů a tedy zvýšení koeficientu nepotřebují. Doplnil, že 
hodlá požádat o aktualizaci dat, která jistě ukáží specifické postavení FaVU, jíž se skupinové zvyšování 
koeficientů sice netýká, ale zmíněný názor by mohl poškodit její úsilí o individuální úpravu koeficientu. 
Zdůraznil, že specifickou situaci FaVU bude nutné precizně popsat.  
 
6.   PROJEDNÁVÁNÍ NÁVRHU ÚČASTI VUT VE SPIN-OFF FIRMĚ THRILLOBIT  
Členové AS VUT obdrželi dne 4. 12. 2006 doplňující materiál k předloženému návrhu na založení spin-
off firmy Thrillobit, s.r.o. - „Notářský zápis“. Na zasedání ekonomické komise před zasedáním senátu 
členové EK konstatovali, že na základě tohoto materiálu nelze považovat předložený návrh za úplný, 
a proto nemohou zaujmout konečné stanovisko. Poté zformulovali své požadavky na předkládané návrhy 
na založení spin-off firem, se kterými seznámil členy AS VUT předseda EK RNDr. Popela.  

Členové AS navrhli, aby tyto požadavky EK byly schváleny jako usnesení AS VUT.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 2. 
AS VUT schvaluje tyto koncepční požadavky na předkládané návrhy na založení spin-off firem: 
1. návrhy musí být zpracovány dle stávajících legislativních pravidel, tzn. v souladu s Pravidly pro za-

kládání právnických osob VUT v Brně; 
2. podmínkou je dopracování směrnice o duševním vlastnictví obsahující doplnění o oblast spin-off 

firem, specifikaci hodnocení duševního vlastnictví VUT a kompetence kdo bude toto duševní vlast-
nictví oceňovat; 

3. je třeba stanovit mechanismus kontrol právnických osob založených na VUT a nebo při účasti VUT 
v těchto právnických osobách; 

4. EK doporučuje akceptovat názor poradce ministryně školství Ing. Komárka, že by účast VŠ ve spin-
off firmách neměla být menší než 20 %; 

5. EK požaduje jednoznačně vymezit, v čem se liší role, záměr a funkce Inkubátoru VUT a ÚTT ve 
vztahu ke spin-off firmám (vyjasnění vzájemného vztahu), aby nemohlo docházet k duplicitám; 

6. v případě zakládání spin-off firmy musí podkladové materiály zpracovat zájemci o založení spin-off 
firmy a nikoliv vedení VUT. 

 
 
7.   NÁVRH STUDENTSKÉ KOMORY AS VUT NA ZŘÍZENÍ DOZORČÍ RADY CESA 
Studentská komora AS VUT podala návrh, aby AS VUT doporučil rektorovi VUT založení Dozorčí rady 
CESA. Svůj návrh zdůvodnila tím, že AS VUT systematicky usiluje o jednotný systém řízení dalších 
součástí VUT a CESA jako jediná nemá dozorčí ani programovou radu.  
V diskusi vystoupili zejména Ing. Hanušová, Bc. Donthová, Ing. Roupec, rektor Rais, RNDr. Popela, doc. 
Dalík, prof. Vávrová, RNDr. Krupková, Ing. Mohelník, P. Donth aj. Bylo konstatováno, že postavení 
CESA se od ostatních dalších součástí VUT liší zejména v tom, že její činnost navazuje na studijní pro-
gramy fakult. Propojení, alespoň informačního charakteru, mezi CESA a fakultami je tedy bezprostřední. 
Je třeba předem stanovit, jakou funkci bude Dozorčí rada CESA mít, zda to bude role kontrolní nebo me-
todická. Členové AS VUT požádali přítomnou zástupkyni CESA RNDr. Lepkovou, aby se k návrhu SK 
AS VUT vyjádřila. 
RNDr. Lepková sdělila, že počet studentů, jejichž tělesnou výchovu CESA zabezpečuje, se rozšířil 
z původních cca 4 000 na cca 8 500. CESA rozšířila svá zařízení, podařilo se zavést ekonomicky úsporný 
systém financování a lze konstatovat, že v současné době bylo dokončeno období kvantifikace. Jediný 
kontakt s fakultami existuje při zavádění počtu studentů do informačního systému v rámci elektronického 
zápisu. CESA je si toho vědoma, a proto byl vedením CESA (zcela nezávisle na návrhu SK AS VUT) do 
připravovaného nového znění Statutu CESA zapracován poradní sbor, ve kterém by měly zastoupení 
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všechny fakulty. Každá fakulta má svá specifika výuky, a tak bude možno přímo zareagovat na DZ fakult, 
na požadavky zahraničních studentů a studentů doktorského studia, kteří o výuku TV rovněž projevili 
zájem. RNDr. Lepková doporučila AS VUT, aby v případě zájmu přizval na své zasedání  ředitele CESA 
PaedDr. Bogdálka.  
Z diskuse jednoznačně vyplynulo, že je třeba, aby se AS VUT návrhem SK AS VUT dále zabýval.  

Návrh usnesení:  
AS VUT žádá, aby na základě předneseného návrhu Studentské komory AS VUT byl do připravovaného 
návrhu Statutu CESA zakomponován institut Dozorčí rady CESA.  
Hlasování:  pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 

UAS 3. 
AS VUT žádá, aby na základě předneseného návrhu Studentské komory AS VUT byl do připravovaného 
návrhu Statutu CESA zakomponován institut Dozorčí rady CESA. 
 

8.  EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI – ROZDĚLENÍ REZERVY AS VUT 
EK AS VUT projednala návrh rozdělení rezervy AS VUT na zasedání dne 5. 12. 2006 a dne 19. 12. se 
usnesla na doporučení, aby AS VUT přijal níže uvedené usnesení. 

Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje toto rozdělení rezervy AS VUT: 

1. vyčlenit částku 50 000 Kč na zakoupení tonerů a papírů do tiskáren pro zabezpečení tisku materi-
álů pro jednání AS VUT a komisí; 

2. uvolnit částku 8 495 Kč na navýšení počtu licencí software MINITAB z 35 na 45; 
3. převést zbývající prostředky do Fondu provozních prostředků na r. 2007. 

Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 4. 
AS VUT schvaluje toto rozdělení rezervy AS VUT: 

1. vyčlenit částku 50 000 Kč na zakoupení tonerů a papírů do tiskáren pro zabezpečení tisku materi-
álů pro jednání AS VUT a komisí; 

2. uvolnit částku 8 495 Kč na navýšení počtu licencí software MINITAB z 35 na 45 ks; 
3. převést zbývající prostředky do Fondu provozních prostředků na r. 2007. 

 

9. VNITŘNÍ PŘEDPISY FAKULT VUT 
 
• Návrh nového znění VJŘ AS FIT – úpravy po projednání v LK AS VUT 

Návrh nového znění VJŘ AS FIT a připomínky LK AS VUT ze dne 27. 6. 2006 byly projednány AS FIT 
dne 7. 11. 2006. AS FIT většinu připomínek LK AS VUT akceptoval, avšak připomínky LK týkající se 
existence tří volebních obvodů akceptoval pouze částečně. Znění odstavců 6 a 7 článku 17 Statutu VUT 
převzal s úpravami. Legislativní komise AS VUT požádala o vyjádření Správní odbor Rektorátu VUT. 

Předsedkyně LK AS VUT doc. Lhotáková informovala o jednání LK dne 12. 12. 2006 týkajícím se nové-
ho znění VJŘ AS FIT. V předloženém návrhu nového znění VJŘ AS FIT – článek 1 odst. 7 – je v souladu 
se Statutem VUT v Brně umožněno členům studentské komory AS FIT přecházet z bakalářského studij-
ního programu do navazujícího magisterského programu bez ztráty členství v AS FIT. Při přechodu 
z magisterského studijního programu do navazujícího doktorského tuto možnost studenti FIT nemají. 
K těmto nerovným podmínkám se na zasedání LK vyjádřil JUDr. Kopřiva ze Správního odboru Rektorátu 
následovně: „Ze zákona vyplývá, že vnitřním předpisem VŠ lze stanovit podmínky, za jakých může student 
pokračovat v členství v AS v průběhu svého funkčního období při přechodu do navazujícího studijního 
programu. Ustanovení zákona pro VŠ i fakultu jsou obdobná, pokud tyto podmínky vnitřní předpis nesta-
noví, možnost zaniká; Statut VUT tuto možnost poskytuje. Zákon však nerozlišuje, zda se jedná o studenta 
bakalářského, magisterského nebo doktorského studia, vychází ze základních demokratických principů, 
které lze vysledovat v ústavní úpravě. Navržená ustanovení VJŘ AS FIT, která rozlišují studenty jednotli-
vých studijních programů, jsou v rozporu s tímto principem.“ JUDr. Kopřiva doporučil legislativní komi-
si AS VUT jednat s předkladatelem návrhu, požádat o sdělení, jaký účel má navrhované řešení a upravit 
vnitřní předpis jednotně, tzn. tak, aby možnost byla poskytnuta studentům všech studijních programů. LK 
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AS VUT na základě zdůvodnění JUDr. Kopřivy rozhodla projednat výše uvedené ustanovení VJŘ AS 
FIT s předsedou AS FIT, předsedou LK AS FIT a předsedou SK AS FIT na svém prvním zasedání v r. 
2007.  

AS VUT vzal informaci předsedkyně LK AS VUT na vědomí.  
 

• Návrh nového znění Disciplinárního řádu pro studenty FIT 

Předložený návrh tohoto předpisu byl předán Správnímu odboru Rektorátu VUT k vyjádření. Následně se 
uskutečnilo jednání prorektora pro studijní záležitosti Švece s proděkanem pro studijní záležitosti FIT 
Eysseltem a předsedou AS FIT Zendulkou, na kterém bylo dosaženo shody, že návrh Disciplinárního 
řádu pro studenty FIT bude stažen z programu jednání AS VUT.  
 

• Návrh nového znění Statutu FEKT 

LK AS VUT na zasedání dne 12. 12. 2006 projednala všechny navrhované změny ve Statutu FEKT včet-
ně úprav doporučovaných Správním odborem Rektorátu VUT; tyto změny byly v dokumentu uvedeny 
v revizním režimu. LK doporučuje, aby předložený návrh nového znění Statutu FEKT s připomínkami 
projednanými na zasedání LK dne 12. 12. 2006 byl Akademickým senátem VUT schválen.  

AS FEKT tento dokument projednal a schválil na zasedání dne 12. 12. 2006. Členům AS VUT byl doku-
ment projednaný LK AS VUT a schválený AS FEKT rozeslán E-mailem dne 14. 12. 2006.  

Protože ke Statutu FEKT nebyly žádné další připomínky, hlasoval AS VUT o předloženém návrhu.  

Návrh usnesení:  
AS VUT schvaluje Statut FEKT spolu s připomínkami LK AS VUT projednanými dne 12. 12. 2006.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
UAS 5. 
AS VUT schvaluje Statut FEKT spolu s připomínkami LK AS VUT projednanými dne 12. 12. 2006. 
 

• Návrh nového znění VJŘ AS FEKT 

LK AS VUT na zasedání dne 12. 12. 2006 projednala všechny navrhované změny ve Volebním a jedna-
cím řádu AS FEKT a doporučila jej v souladu se Statutem VUT doplnit o stanovení podmínek, za jakých 
může student pokračovat v členství v AS FEKT v průběhu svého funkčního období při přechodu do na-
vazujícího studijního programu. AS FEKT tento dokument projednal a schválil dne 12. 12. 2006. Členové 
AS VUT obdrželi nové znění VJŘ AS FEKT se změnami a připomínkami projednanými LK AS VUT – 
vyznačenými v revizním režimu – dne 14. 12. 2006.  

Vzhledem k tomu, že při projednání v AS VUT se další připomínky neobjevily, hlasoval AS VUT o tom-
to novém znění VJŘ AS FEKT.  

Návrh usnesení:  
AS VUT schvaluje VJŘ AS FEKT spolu s připomínkami LK AS VUT projednanými dne 12. 12. 2006.  
Hlasování: Pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 6. 
AS VUT schvaluje VJŘ AS FEKT spolu s připomínkami LK AS VUT projednanými dne 12. 12. 2006. 
 

• Návrh nového znění Jednacího řádu Vědecké rady FEKT 

Členové LK AS VUT na zasedání dne 12. 12. 2006 konstatovali, že nemají k předloženému návrhu žádné 
připomínky a doporučili jej AS VUT ke schválení. 

V diskusi AS VUT se žádné připomínky neobjevily, takže AS VUT předložený návrh schválil.  

 

Návrh usnesení:  
AS VUT schvaluje Jednací řád Vědecké rady FEKT ve znění předloženém AS FEKT. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 7. 
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AS VUT schvaluje Jednací řád Vědecké rady FEKT ve znění předloženém AS FEKT. 
 

 Předložení návrhů dalších vnitřních předpisů fakult  
 
 Statut FSI 

Návrh nového znění Statutu FSI byl rozeslán všem členům AS VUT E-mailem dne 8. 12. 2006 
a 15. 12. 2006 se změnami vyznačenými v revizním režimu.  
 
 Jednací řád Vědecké rady FSI 

AS FSI předložil AS VUT návrh nového znění Jednacího řádu VR FSI dne 15. 12. 2006. Návrh byl ihned 
rozeslán všem členům AS VUT.  
 
Na závěr doc. Lhotáková sdělila, že členové LK AS VUT přítomní na zasedání dne 12. 12. 2006 se zabý-
vali malou účastí studentů na několika posledních jednáních legislativní komise, přestože se problematika 
projednávaných změn předložených vnitřních předpisů fakult studentů přímo týkala. Členové LK vyzýva-
jí studenty k větší účasti a aktivitě na jednáních LK AS VUT.   
 

 Vyjádření ředitele odboru VŠ  MŠMT doc. Vinše ze dne 8. 12. 2006 
Členové AS VUT obdrželi dne 15. 12. 2006 tuto odpověď ředitele odboru VŠ MŠMT na žádost předsed-
kyně LK AS VUT Lhotákové o právní výklad ustanovení § 9 odst. 2 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb.:  

„Vážená paní předsedkyně, 
        podle § 9 odst. 2 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), se akademický senát veřejné vysoké školy vyjadřuje k právním úko-
nům, které vyžadují souhlas správní rady veřejné vysoké školy podle § 15 odst. 1 písm. a) až d) tohoto 
zákona.  
        Z citovaného ustanovení zákona o vysokých školách nevyplývá, zda se akademický senát vyjadřuje 
k právním úkonům, které vyžadují souhlas správní rady veřejné vysoké školy podle § 15 odst. 1 písm. a) 
až d) tohoto zákona, před vyslovením souhlasu správní rady s těmito právními úkony, nebo až po vyslove-
ní tohoto souhlasu. To znamená, že odpověď na tuto otázku je třeba hledat ve volebním a jednacím řádu 
akademického senátu Vaší vysoké školy. Tento vnitřní předpis však, podle našeho názoru, řešení této pro-
blematiky neobsahuje, a proto, pokud chceme odpověď nalézt, je třeba tento vnitřní předpis doplnit.  

Zákon o vysokých školách také neřeší obsah dokumentů, které jsou akademickému senátu veřejné vy-
soké školy předkládány. Vzhledem k tomu, že jde ale o stejné právní úkony, které jsou uvedeny jak v § 15 
odst. 1 písm. a) až d) zákona o vysokých školách, tak v § 9 odst. 2 písm. c) téhož zákona, kdy správní rada 
tyto právní úkony schvaluje a senát se k těmto právním úkonům vyjadřuje, mělo by jít o totožné dokumen-
ty, včetně ceny nemovitostí.“ 
Předseda AS VUT požádal LK a EK, aby do zasedání AS VUT dne 23. 1. 2007 zaujaly stanovisko 
k podmínkám, za nichž se AS VUT bude vyjadřovat k majetkoprávním úkonům VUT, které podle § 15 
odst. 1 písm. a) až d) zákona o vysokých školách schvaluje Správní rada VUT tak, aby AS VUT k této 
záležitosti mohl přijmout usnesení dne 23. 1. 2007.  
 

10. ZPRÁVA O SEMINÁŘI KE ZPRÁVĚ OECD „TÉMATICKÉ HODNOCENÍ TERCIÁRNÍHO 
VZDĚLÁVÁNÍ V ČESKÉ REPUBLICE“, KONANÉM DNE 13. 12. 2006 

Semináře, který se uskutečnil na České zemědělské univerzitě v Praze-Suchdole, se z VUT zúčastnili 
rektor prof. Rais, který přednesl jeden z hlavních referátů na téma „Řízení univerzit v ČR“, prorektoři 
prof. Nový a doc. Švec, prof. Ondráček, doc. Münsterová, ing. Škapa a doc. Dalík. Úvodní prezentaci 
doporučení expertů OECD přednesli náměstek ministryně školství prof. Matějů a předseda ČKR prof. 
Sáha. V dalším programu byly podrobněji projednávány jednotlivé tématické okruhy takto: 

 Struktura systému terciárního vzdělávání, programová a institucionální diversifikace. Jde 
o problémy spojené s doporučením, aby univerzity v ČR zakládaly profesní bakalářské studijní pro-
gramy a o problémy spojené s existencí průmyslových, ekonomických a uměleckých středních škol 
a VOŠ v ČR. Výhledově se za nejlepší řešení považuje transformace středního školství, v jejímž dů-
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sledku by v podstatě všem žákům v ČR bylo do 18 let poskytováno všeobecné vzdělání. 

 Řízení systému terciárního vzdělávání, řízení institucí – „governance“, „leadership“, „manage-
ment“. Zpráva OECD kritizuje disproporce v postavení studentů, zejména jejich velký podíl při volbě 
rektora případně děkana. Dále požaduje, aby byly dány větší pravomoci děkanům a rektorům a aby 
byla posílena role správních rad univerzit.  
Na výše uvedené téma byly předneseny 2 referáty. Nejprve rektor VUT prof. Rais referoval o aktuál-
ních problémech řízení univerzit v ČR a v obecnější druhé části charakterizoval řídicí metody a zása-
dy, kterých při řízení používá. Přednáška byla velmi dobře přijata.  
Dále vystoupil s referátem rektor VŠCHT Praha prof. Růžička. Nejprve citoval výrok „Co je to za 
zvláštní orgán, ten Akademický senát“ jednoho z autorů zprávy OECD a potom ze zákona č. 
111/1998 o VŠ uvedl § 10, podle kterého je v čele VVŠ rektor, § 20, odst. 6, dle kterého je rektor od-
povědný za řádné hospodaření VŠ s majetkem a za účelné využívání příspěvků a dotací, § 9, odst. 1, 
podle kterého AS VŠ rozhoduje o zřízení, splynutí, … součástí VŠ, o rozpočtu VŠ a jeho využívání 
a o schválení dlouhodobého záměru VŠ. Upozornil na rozpor mezi těmito ustanoveními a skutečností, 
že veškerou zodpovědnost za řízení nese rektor a že AS, který žádnou zodpovědnost ve smyslu Záko-
níku práce nemá, o podstatných věcech rozhoduje. Vystoupení zakončil dotazem, zda lze předpoklá-
dat, že AS je schopen se kvalifikovaně rozhodovat o organizační struktuře, rozpočtu i strategii rozvoje 
VŠ. Připomenul, že od revoluce uběhlo již 17 let. Aby byl korektní, citoval ze zprávy OECD, že není 
jediná cesta, jak úspěšně transformovat terciární vzdělávání v ČR. Na toto vystoupení reagoval člen 
studentské komory RVŠ pan Jahelka, který mj. řekl, že studenti budou svá práva hájit. Na to reagoval 
prof. Matějů velmi negativně.  
Prof. Ondráček v diskusi poděkoval hodnotitelům OECD za jejich práci a ocenil závěry a doporučení 
obsažené v jejich zprávě. Zdůraznil, že projektu OECD předcházelo několik dřívějších zahraničních 
projektů, během nichž někteří členové hodnotitelského týmu již měli možnost seznámit se s českým 
VŠ prostředím, s jeho přednostmi a problémy. Doc. Münsterová v pokračující diskusi uvedla, že auto-
ři zprávy si odnesli velmi dobrý dojem ze setkání a z diskusí se zástupci studentských komor AS br-
něnských vysokých škol, které proběhly v rámci hodnotitelské návštěvy. 

Financování VŠ. Aktuálními problémy financování vysokých škol v ČR se zabýval Ing. J. Beneš 
z MŠMT a australský model placení školného zdůvodnil ekonom a zároveň učitel CERGE UK v Pra-
ze D. Münich. 

Doc. Dalík uvedl svůj názor, že by již v této fázi bylo dobré, kdyby se do diskuse o výše uvedené zprávě 
zapojili představitelé akademických senátů a sdělil, že předsedovi pracovní komise RVŠ – předsedové 
akademických senátů – doporučí zařadit na program jednání této komise dne 6. 2. 2007 bod „Zpráva ex-
pertů OECD“. V první polovině ledna 2007 se pokusí navázat na dřívější tradici a zorganizovat jednání 
předsedů AS brněnských VŠ o této zprávě. 

Doc. Münsterová podala informaci o projektu OECD (zkoumání a hodnocení systému vysokého školství 
v asi 25 zemích, ze 14 zemí byly zpracovány výstupní zprávy). Projektu se zúčastnila i ČR pod vedením 
MŠMT a CSVŠ, ve spolupráci s vysokými školami a dalšími organizacemi. Doc. Münsterová doporučila 
AS VUT, aby ve své diskusi uvažoval o závěrečné zprávě ze širšího hlediska. Na přelomu jara/léta 2006 
komise EUA navštívila všechny brněnské VŠ – celé jednání mělo základ na VUT – svoláni všichni rekto-
ři, děkani, předsedové AS a zástupci studentů z brněnských univerzit. Po odevzdání závěrečné zprávy 
hodnotitelů se uskutečnil dne 29. 11. 2006 seminář na MŠMT, na němž se setkali zástupci hodnotitelů 
s představiteli centrálních úřadů, reprezentacemi a představiteli VŠ. Širší rámec měl pak seminář konaný 
13. 12. 2006 na ČZU v Praze. Rektor VUT Rais jako uznávaný odborník byl požádán, aby na tomto se-
mináři vystoupil s referátem na téma „Řízení vysokých škol“, neboť v tomto směru existují rezervy, kte-
rým by měla být věnována veliká pozornost jako zdroji možného pokroku. Ve svém referátu i diskusním 
příspěvku rektor Rais reflektoval výsledky hodnocení OECD pro celé vysoké školství a přihlásil se 
k závěrům a doporučením. Jeho příspěvek byl velmi dobře přijat nejenom od auditoria, ale i od představi-
telů MŠMT. Na semináři konaném dne 13. 12. 2006 náměstek Matějů zdůraznil, že předávají problemati-
ku VŠ k dalšímu vnímání a zpracovávání, neboť závěrečná zpráva OECD byla v té době  zveřejněna.  
 
Úvodem diskuse, ve které vystoupili zejména RNDr. Popela, Ing. Hanušová, doc. Münsterová, PhDr. 
Spoustová, prorektor Jura, doc. Dalík a Ing. Mohelník, byl podán návrh přijmout následující usnesení: 
„AS VUT odmítá veškeré snahy bez široké diskuse v akademické obci vysokých škol omezit samospráv-
né a demokratické principy v řízení VŠ“. Členové AS VUT konstatovali, že akademické senáty předsta-
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vují jediný na rektorovi nezávislý kontrolní mechanismus na VŠ; členy vědecké rady a členy správní rady 
jmenuje rektor, oba tyto orgány se scházejí pouze několikrát do roka, zatímco AS pracují průběžně. 
Správní rada je složena z externích odborníků, kteří mají zabezpečit odezvu VŠ na širší okolí, neřeší dílčí 
problémy, ale problematiku koncepčního charakteru. Vnější nezávislou hospodářskou kontrolu provádí 
MŠMT a MF. Jediným voleným orgánem, složeným ze zástupců fakult, jehož úkolem je hájit zájmy VŠ 
jako celku, je akademický senát. Pokud se objevují myšlenky na snížení kompetencí AS VŠ, je třeba  
přemýšlet i o tom, jaký kontrolní mechanismus může roli AS plnohodnotně nahradit. Současný systém 
řízení VŠ kopíruje systém řízení státu – viz vláda kontrolovaná Parlamentem ČR. Je tedy  otázkou, jaký je 
obecný vztah k demokracii na straně těch navrhovatelů, kteří  omezení kompetencí AS prosazují a jaká 
omezení demokracie budou při tomto způsobu uvažování prosazována následně. Diskuse byla uzavřena 
polemikou, zda práva a zodpovědnost AS jsou vyvážené. Byly uvedeny příklady velmi zodpovědného 
nakládání s právy ze strany AS VUT. Bylo zdůrazněno, že místo omezení práv je vhodné posílit odpo-
vědnost členů AS. 

Doc. Münsterová  sdělila, že  AS  je povolán, aby diskutoval o této věci, protože jeho činnost je dlouho-
době považována za velmi dobrou. Existuje i tradice účinné spolupráce mezi vedením VUT a AS VUT, 
která se neustále osvědčuje v rámci školy i fakult. Bylo by vhodné předávat dobré zkušenosti a starat se 
také o to, aby byly vytvořeny vhodné pojistky umožňující spolupráci mezi managementem a samosprá-
vou VŠ  za všech okolností, aby přínosná spolupráce nebyla ohrožována náhodnými jevy.  

V závěru diskuse členové AS VUT zvažovali, zda přijmout usnesení ihned a nebo až po projednání této 
záležitosti v pracovních komisích. 

Návrh usnesení: 
AS VUT s obavami sleduje snahy omezit bez široké diskuse v akademické obci VŠ samosprávné a demo-
kratické principy v řízení univerzit. AS VUT žádá předsedu AS VUT, aby inicioval široké setkání zástup-
ců akademických senátů především brněnských vysokých škol, včetně zástupců z řad studentů, k diskusi 
o této problematice. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas.   

UAS 8. 
AS VUT s obavami sleduje snahy omezit bez široké diskuse v akademické obci VŠ samosprávné a demo-
kratické principy v řízení univerzit. AS VUT žádá předsedu AS VUT, aby inicioval široké setkání zástup-
ců akademických senátů především brněnských vysokých škol, včetně zástupců z řad studentů, k diskusi 
o této problematice. 

 

11. RŮZNÉ 

 RNDr. Popela sdělil, že dne 20. 12. 2006 se bude konat zasedání Stavební komise VUT, v níž je jedi-
ným zástupcem AS VUT Ing. arch. Mohelník. Členové EK doporučují, aby AS VUT zvolil doc. Ko-
rytárovou za člena této komise a aby se doc. Korytárová zúčastnila již uvedeného zasedání.   
Návrh usnesení:  
AS VUT schvaluje doc. Ing. Janu Korytárovou, Ph.D. jako druhého člena AS VUT do Stavební ko-
mise VUT. 
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
UAS 9. 
AS VUT schvaluje doc. Ing. Janu Korytárovou, Ph.D. jako druhého člena AS VUT do Stavební ko-
mise VUT. 

 RNDr. Krupková připomněla nově schválenou novelu VŠ zákona týkající se § 18 a § 18a (poskytová-
ní příspěvku VVŠ) a navrhla, aby AS VUT schválil toto usnesení. 
 Návrh usnesení: 
AS VUT žádá kvestora VUT, aby vysvětlil interpretaci § 18 zákona č. 111 Sb., o vysokých školách, 
v souvislosti s nárokem VŠ na příspěvek podle odst. 2 a). 
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování 1 hlas.  
UAS 10. 
AS VUT žádá kvestora VUT, aby vysvětlil interpretaci § 18 zákona č. 111 Sb., o vysokých školách, 
v souvislosti s nárokem VŠ na příspěvek podle odst. 2 a). 

 RNDr. Popela sdělil, že byli s Ing. Roupcem pověřeni Akademickým senátem FSI požádat jménem 
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AS VUT o zveřejnění informací týkajících se konsorcionálních časopisů odebíraných VUT: tituly, 
související náklady a závazky VUT z toho plynoucí. AS VUT hlasoval o schválení následujícího ná-
vrhu usnesení. 
Návrh usnesení: 
AS VUT žádá o předložení těchto informací o konsorcionálních časopisech odebíraných VUT: tituly, 
související náklady a závazky VUT z toho plynoucí. 
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
UAS 11. 
AS VUT žádá o předložení těchto informací o konsorcionálních časopisech odebíraných VUT: tituly, 
související náklady a závazky VUT z toho plynoucí. 

 AS VUT schvaluje termíny svých zasedání ve dnech 23. 1., 20. 2., 20. 3., 17. 4., 15. 5., 12. 6. 2007.  
(Hlasování:  pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů). 

 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 23. ledna 2007 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

 
  
 
 
                                               
               Veronika Donthová, v. r.                                      Doc. RNDr. Josef Dalík, CSc., v. r.  
  předsedkyně Studentské komory AS VUT                           předseda AS VUT 
 
 
 
 
 Zapsala: Jarmila Cardová        
 
 
 
V Brně dne 9. 1. 2007 
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	 Na MŠMT byla projednána aktualizace DZ VUT pro r. 2007 bez připomínek.  
	 Na MŠMT se 4. 12. 2006 konalo projednávání rozvojových projektů, hodnotitelé se o celkové úrovni RP VUT vyjádřili pozitivně a konstatovali výrazné zlepšení oproti minulému roku, z cca 50 podprojektů byl zamítnut jen jeden podprojekt, který byl nahrazen tzv. nadlimitním podprojektem. 
	 Z MŠMT přišlo oznámení s žádostí o stanovisko k anonymnímu upozornění na údajné plýtvání veřejnými finančními prostředky při vykupování pozemků na Palackého vrchu Vysokým učením technickým v Brně. Stížnost řeší Útvar kontroly a interního auditu VUT – vedoucí Ing. M. Válková.  
	 Uskutečnilo se jednání s JIC o patentovém fondu se závěrem: právo „majitele“ bude VUT uplatňovat; nebude-li do určitého termínu toto právo ze strany VUT uplatněno, pak může právo „majitele“ uplatnit zaměstnanec.  


